

DCK Vest bestyrelsesmøde

Tirsdag d. 9. jan. 2024 kl. 10:00 – hos Carsten D. Appelt, Nymarksgyden 56, 5474 Veflinge.

Deltagere:

- Formand – Carsten D. Appelt (CDA)
- Kasserer – Inger Friis (IFR)
- Næstformand – Anni Tornbo (ATO)
- Sekretær – Tonni Hansen (THA)
- Bestyrelsesmedlem – Jørgen Jørgensen (JJØ)
- Sekretariat – Jørgen Friis (JFR)
- 1. Suppleant – Marianne Kristensen (MKR)
- 2. Suppleant - Leif Pedersen (LPE)

Dagsorden:

1. Velkomst.

CDA bød velkommen og var glad for det totale fremmøde i betragtning af vejrliget.

2. Siden sidst. (*Startede med at godkende ref. fra sidste møde.*)

- Aktiviteter.** ATO var umiddelbart tilfreds med aktivitetsniveauet, hvor der sporede en øget interesse /indsats fra medlemmerne siden sidste møde. Der var igen en kort dialog vedrørende et evt. tilskud (underskudsgaranti) således, at det vil være muligt bl.a. at reservere et vurderet antal pladser til et stævne / træf, men "konklusionen" blev, at det stadig må og vil være en individuel vurdering.
- Medlemssituationen.** JFR havde udfærdiget et meget informativt materiale over medlemmernes deltagelse i de forskellige træf gennem 2023. Ligeledes var der modtaget ros fra enkelte medlemmer omkring det nye "vognmærke".
- SU møde.** CDA gav et kort referat fra det sidst afholdte SU møde, hvor det blot kunne konstateres, at Øst (læs Martin Serup) ikke havde fulgt op på aftalerne, men DCK Vest kunne ikke mere forpligtes på nogen måder og "fælleskassen" for nærværende alene indeholdt bare kr. 1.341,-.
- Sekretariat.** Medlemssituation nok utilfredsstillende, men udstyret Øst Vest var på plads. Lidt frimærke ombytning, men ellers er tingene på plads.

3. Økonomi.

IFR fremlagde årsregnskabet indeholdende alle de relevante poster, hvor der var en meget kort dialog desangående. Ligeledes var der udfærdiget en balance / resultatopgørelse, hvor det blev besluttet, at det var nok at fremlægge ved den kommende generalforsamling.

Dette dækker nok a.b.c.d.

Kontingentniveau / kontingent 2025. Efter en kort debat blev det besluttet at foreslå uændret kontingent ved den kommende generalforsamling. Kr. 350,-

4. Medlemskommunikation.

- a. **Hjemmesiden.** Her var der en kort debat om Øst og Vests nye hjemmesider, hvor **THA** med enkelte andre gav udtryk for at, Øst måske var mere campistagtig, hvor Vest måske også skulle have en campingvogn med på startside.
- b. **FB. THA** gav udtryk for at han ville prøve at gå lidt i andres fodspor i forsøget på, at komme mere i dialog med medlemmerne.
- c. **DCK Vest Nyt.** Der var positive tilkendegivelser omkring denne del, men det gjaldt også her, at de manglede stof / indlæg / opfølgning. Der var en debat vedrørende den generelle tilmeldingsproblematik, en ting som **CDA** tilkendegav at ville prøve at formulere til det kommende DCK Vest Nyt. Det blev ligeledes besluttet at de "nye" vedtægter (som blev gennemgået og rettet til) og årsregnskabet, skulle med til medlemmerne.
- d. **+ e + f.** Samlet under disse punkter, var der mange forslag fremme om mulighederne, men endte nok i første omgang i et samarbejde mellem **JFR** og **THA**.

5. Medlemshvervning og medlemspleje.

a. Ferie for alle i Herning.

THA havde en ny kontrakt med MCH, men efter en kort dialog blev det besluttet, at DCK Vest ikke skulle have en stand på messen i år 2024, da det ikke er foreneligt med omkostningerne, samt en fornyet stand, ligeledes har resultatet ikke hidtil stået mål med omkostningerne, Det har ligeledes været vanskeligt at få medlemmerne til at deltage i bemanningen af standen, så derfor....

(**THA** har siden været i kontakt med MCH, som velvilligt har svaret tilbage og accepteret vores beslutning, men "vores" campingplads er OK)

Det blev herunder besluttet, at **CDA** skulle prøve at undersøge markedet for "dråbeflag med standere", måske 10 stk. til synliggørelse af DCK ved forskellige lejligheder, herunder Ferie for Alle.

Herunder blev der også talt om mulige Klubsamarbejder, da **JJØ** kunne berette om LMC klubbens henvendelse til **Kabe** klubben vedrørende samordning på pladsen i Herning. Det blev herunder besluttet, at **CDA** skulle prøve at kontakte Solifer klubben. (de havde fritstillet medlemmerne og ønskede ikke i år dette samarbejde). **THA** skulle prøve **Cabby** klubben, som i år i forbindelse med Herning havde indgået et samarbejde med Campingvenner.dk

Dette gælder nok for begge klubber, at de er for få, da Herning kræver mindst 10 enheder for en klubtilmelding.

b. Typer af arrangementer.

LPE havde været godt i gang sammen med bekendte, vedrørende aktiviteter i DCK Vest. **JJØ** havde ligeledes gjort et forarbejde. Disse forarbejder endte ud i en række forslag, som følger her ganske ustruktureret VINSMAGNING, JULESTÆVNER (måske Tyskland), NYTÅRSTRÆF,

VIRKSOMHEDSBESØG, INFOTRÆF (med måske forsikringskonsulent), BULESTÆVNE (besøg af en opretter), samarbejdstævner med andre små klubber/foreninger + mange andre.

c. **Hvordan motiverer vi flere til at tage initiativer.** Man (hvem det end er) skal anspore nogen til at arrangerer, men hvordan? Dette var der umiddelbart ikke en entydig løsning på, men vi er vel gået i tænkeboks....

d. **Samarbejde med øst.**

THA havde fået en henvendelse fra Øst vedrørende Herning, hvilke gav anledning til, at **CDA** ville kontakte Flemming Bøggild desangående, også for at vise DCK Vests vilje til samarbejde, der er måske et lille omkostningsproblem, da vi er nogle der vil servicere Dem i DCK- området, men nok ikke det store problem i første omgang.

6. Generalforsamling. (*formandens træf*)

a. **Praktiske opgaver.**

ATO følger op hos Hampen SØ camping snarest også hvad angår maden., og evt. flytning af arrangementet.

Musikken er bestilt. Fanen, Blomster (pæne blomster) / Gaver m.m.

THA sørger for indkøb til Happy Hour fredag aften. Chips, Øl, Vand og Vin m.m.

CDA sørger højtaler anlæg.

CDA og JFR skulle undersøge diverse jubilarer m.m.

Adgangskontrol til generalforsamling?

b. **Vedtægtsændringerne og den besluttede del af regnskabet** deles forlods ud til medlemmerne gennem DCK Vest Nyt og eller den lukkede del af Hjemmesiden.

c. **Kandidater? - MKR og JJØ** gav klart til kende, at de ikke genopstiller, den / de øvrige "gik" i tænkeboks. Emner blev kort diskuteret og nogle ville blive kontaktet.

d. **CDA** gav udtryk for, at måske en form for selskabsleg evt. en sang ville være på sin plads, tænke, tænke, tænke....

7. Diverse.

Her blev der talt om kommunikationsmidler og strømlere fra ØST, hvor enkelte medlemmer lånte målere. Problematikken omkring diverse gaver, såsom diverse årsmål /plaketter m.m. blev vendt, men uden en beslutning blev taget.

8. **Næste møde.** Har intet noteret desangående, er vidende om dialogen, men...?

(Referent, Tonni Hansen 20240116)